
Acces PDF Annuaire Tribunal International Du Droit De La Mer Volume 11 2007 Yearbook International Tribunal For The

Right here, we have countless book **Annuaire Tribunal International Du Droit De La Mer Volume 11 2007 Yearbook International Tribunal For The** and collections to check out. We additionally have the funds for variant types and after that type of the books to browse. The good enough book, fiction, history, novel, scientific research, as well as various new sorts of books are readily easily reached here.

As this Annuaire Tribunal International Du Droit De La Mer Volume 11 2007 Yearbook International Tribunal For The, it ends happening mammal one of the favored books Annuaire Tribunal International Du Droit De La Mer Volume 11 2007 Yearbook International Tribunal For The collections that we have. This is why you remain in the best website to look the amazing books to have.

KEY=11 - ESMERALDA ARMSTRONG

YEARBOOK INTERNATIONAL TRIBUNAL FOR THE LAW OF THE SEA / ANNUAIRE TRIBUNAL INTERNATIONAL DU DROIT DE LA MER, VOLUME 23 (2019)

BRILL *The Yearbook provides information on the composition, jurisdiction, procedure and organization of the Tribunal and about its judicial activities in 2019. L'Annuaire fournit au public des informations sur la composition, la compétence, la procédure et l'organisation du Tribunal ainsi que sur les activités judiciaires menées par celui-ci en 2019.*

YEARBOOK INTERNATIONAL TRIBUNAL FOR THE LAW OF THE SEA / ANNUAIRE TRIBUNAL INTERNATIONAL DU DROIT DE LA MER, VOLUME 22 (2018)

BRILL *The Yearbook provides information on the composition, jurisdiction, procedure and organization of the Tribunal and about its judicial activities in 2018. L'Annuaire fournit au public des informations sur la composition, la compétence, la procédure et l'organisation du Tribunal ainsi que sur les activités judiciaires menées par celui-ci en 2018.*

YEARBOOK INTERNATIONAL TRIBUNAL FOR THE LAW OF THE SEA / ANNUAIRE TRIBUNAL INTERNATIONAL DU DROIT DE LA MER, VOLUME 20 (2016)

BRILL *The Yearbook provides information on the composition, jurisdiction, procedure and organization of the Tribunal and about its activities in 2016. L'Annuaire fournit au public des informations sur la composition, la compétence, la procédure et l'organisation du Tribunal ainsi que sur les activités menées par le Tribunal en 2016.*

YEARBOOK INTERNATIONAL TRIBUNAL FOR THE LAW OF THE SEA / ANNUAIRE TRIBUNAL INTERNATIONAL DU DROIT DE LA MER, VOLUME 21 (2017)

BRILL *The Yearbook provides information on the composition, jurisdiction, procedure and organization of the Tribunal and about its judicial activities in 2017. L'Annuaire fournit au public des informations sur la composition, la compétence, la procédure et l'organisation du Tribunal ainsi que sur les activités judiciaires menées par celui-ci en 2017.*

YEARBOOK INTERNATIONAL TRIBUNAL FOR THE LAW OF THE SEA / ANNUAIRE TRIBUNAL INTERNATIONAL DU DROIT DE LA MER, VOLUME 19 (2015)

BRILL *The International Tribunal for the Law of the Sea is an autonomous judicial body established by the United Nations Convention on the Law of the Sea to adjudicate disputes arising out of the interpretation and application of the Convention. The Tribunal is open to States Parties to the Convention. It is also open to entities other than States Parties (States and international organizations non-parties to the Convention and natural or juridical persons) in cases provided for in the Convention or other agreements conferring jurisdiction on the Tribunal. Le Tribunal international du droit de la mer est un organe judiciaire indépendant, créé par la Convention des Nations Unies sur le droit de la mer, pour connaître des différends relatifs à l'interprétation et l'application de la Convention. Le Tribunal est ouvert aux Etats Parties à la Convention. Il est également ouvert à des entités autres que les Etats Parties (Etats et organisations internationales non parties à la Convention et personnes physiques et morales) dans les cas prévus par la Convention ou par d'autres accords conférant compétence au Tribunal.*

YEARBOOK INTERNATIONAL TRIBUNAL FOR THE LAW OF THE SEA / ANNUAIRE TRIBUNAL INTERNATIONAL DU DROIT DE LA MER, VOLUME 24 (2020)

BRILL *The Yearbook provides information on the composition, jurisdiction, procedure and organization of the Tribunal and about its judicial activities in 2020. L'Annuaire fournit au public des informations sur la composition, la compétence, la procédure et l'organisation du Tribunal ainsi que sur les activités judiciaires menées par celui-ci en 2020.*

INTERNATIONAL TRIBUNAL FOR THE LAW OF THE SEA/TRIBUNAL INTERNATIONAL DE DROIT DE LA MER

Martinus Nijhoff Publishers / Brill Academic Publi *Yearbook - Annuaire 2010*The International Tribunal for the Law of the Sea is an independent judicial body established by the United Nations Convention on the Law of the Sea to adjudicate disputes arising out of the interpretation and application of the Convention. The Tribunal is open to States Parties to the Convention. It is also open to entities other than States Parties (States and international organizations non-parties to the Convention and natural or juridical persons) in cases provided for in the Convention or other agreements conferring jurisdiction on the Tribunal. The Yearbook - Annuaire will give lawyers, scholars, students as well as the general public access to information about the jurisdiction, procedure and organization of the Tribunal and also about its composition and activities in 2010. The Yearbook is prepared by the Registry of the Tribunal. Until 2007, it was published in two separate volumes, English (Yearbook) and French (Annuaire). Since 2008, the Yearbook - Annuaire is published as a bilingual volume.*Yearbook - Annuaire 2010*Le Tribunal international du droit de la mer est un organe judiciaire indépendant, créé par la Convention des Nations Unies sur le droit de la mer, pour connaître des différends auxquels pourraient donner lieu l'interprétation et l'application de la Convention. Le Tribunal est ouvert aux Etats Parties à la Convention. Il est également ouvert à des entités autres que les Etats Parties (Etats et organisations internationales non parties à la Convention et personnes physiques et morales) dans les cas prévus par la Convention ou par d'autres accords conférant compétence au Tribunal.*Le Yearbook - Annuaire met à la disposition des juristes, des universitaires, des étudiants, ainsi que du public dans son ensemble, les informations essentielles concernant la compétence, la procédure et l'organisation du Tribunal, ainsi que la composition et les activités de celui-ci au cours de l'année 2010. L'Annuaire est rédigé par le Greffe du Tribunal. Jusqu'à l'année 2007, il était publié sous la forme de deux volumes séparés, en anglais (Yearbook) et en français (Annuaire). Depuis 2008, le Yearbook - Annuaire est publié sous la forme d'un volume bilingue.*

ANNUAIRE TRIBUNAL INTERNATIONAL DU DROIT DE LA MER

Martinus Nijhoff *The International Tribunal for the Law of the Sea is an independent judicial body established by the United Nations Convention on the Law of the Sea to adjudicate disputes arising out of the interpretation and application of the Convention. The Tribunal is open to States Parties to the Convention. It is also open to entities other than States Parties (States and international organizations non-parties to the Convention and natural or juridical persons) in cases provided for in the Convention or other agreements conferring jurisdiction on the Tribunal.**This book will give lawyers, scholars, students as well as the general public access to information about the jurisdiction, procedure and organization of the Tribunal and also about its composition and activities in 2012. The Yearbook is prepared by the Registry of the Tribunal. Until 2007, it was published in two separate volumes, English (Yearbook) and French (Annuaire). Since 2008, the 'Yearbook - Annuaire' is published as a bilingual volume.*

YEARBOOK INTERNATIONAL TRIBUNAL FOR THE LAW OF THE SEA / ANNUAIRE TRIBUNAL INTERNATIONAL DU DROIT DE LA MER, VOLUME 17 (2013)

BRILL *The International Tribunal for the Law of the Sea is an autonomous judicial body established by the United Nations Convention on the Law of the Sea to adjudicate disputes arising out of the interpretation and application of the Convention. The Yearbook - Annuaire will give lawyers and the general public access to information about the jurisdiction, procedure and organization of the Tribunal and also about its composition and activities in 2013.*

YEARBOOK INTERNATIONAL TRIBUNAL FOR THE LAW OF THE SEA / ANNUAIRE TRIBUNAL INTERNATIONAL DU DROIT DE LA MER, VOLUME 18 (2014)

BRILL *The International Tribunal for the Law of the Sea is an autonomous judicial body established by the United Nations Convention on the Law of the Sea to adjudicate disputes arising out of the interpretation and application of the Convention. The Tribunal is open to States Parties to the Convention. It is also open to entities other than States Parties (States and international organizations non-parties to the Convention and natural or juridical persons) in cases provided for in the Convention or other agreements conferring jurisdiction on the Tribunal.*

YEARBOOK INTERNATIONAL TRIBUNAL FOR THE LAW OF THE SEA / ANNUAIRE TRIBUNAL INTERNATIONAL DU DROIT DE LA MER, VOLUME 16 (2012)

BRILL

YEARBOOK INTERNATIONAL TRIBUNAL FOR THE LAW OF THE SEA / ANNUAIRE TRIBUNAL INTERNATIONAL DU DROIT DE LA MER, VOLUME 15 (2011)

BRILL *Yearbook - Annuaire 2011 The International Tribunal for the Law of the Sea is an independent judicial body established by the United Nations Convention on the Law of the Sea to adjudicate disputes arising out of the interpretation and application of the Convention. The Tribunal is open to States Parties to the Convention. It is also open to entities other than States Parties (States and international organizations non-parties to the Convention and natural or juridical persons) in cases provided for in the Convention or other agreements conferring jurisdiction on the Tribunal. The Yearbook - Annuaire will give lawyers, scholars, students as well as the general public access to information about the jurisdiction, procedure and organization of the Tribunal and also about its composition and activities in 2011. The Yearbook is prepared by the Registry of the Tribunal. Until 2007, it was published in two separate volumes, English (Yearbook) and French (Annuaire). Since 2008, the Yearbook - Annuaire is published as a bilingual volume.*

YEARBOOK INTERNATIONAL TRIBUNAL FOR THE LAW OF THE SEA / ANNUAIRE TRIBUNAL INTERNATIONAL DU DROIT DE LA MER, VOLUME 19 (2015)

Brill - Nijhoff *The International Tribunal for the Law of the Seas an autonomous judicial body established by the United Nations Convention on the Law of the Sea to adjudicate disputes arising out of the interpretation and application of the Convention. The Tribunal is open to States Parties to the Convention. It is also open to entities other than States Parties (States and international organizations non-parties to the Convention and natural or juridical persons) in cases provided for in the Convention or other agreements conferring jurisdiction on the Tribunal. Le Tribunal international du droit de la mer est un organe judiciaire indépendant, créé par la Convention des Nations Unies sur le droit de la mer, pour connaître des différends relatifs à l'interprétation et l'application de la Convention. Le Tribunal est ouvert aux Etats Parties à la Convention. Il est également ouvert à des entités autres que les Etats Parties (Etats et organisations internationales non parties à la Convention et personnes physiques et morales) dans les cas prévus par la Convention ou par d'autres accords conférant compétence au Tribunal.*

YEARBOOK INTERNATIONAL TRIBUNAL FOR THE LAW OF THE SEA / ANNUAIRE TRIBUNAL INTERNATIONAL DU DROIT DE LA MER, VOLUME 14 (2010)

BRILL

ANNUAIRE TRIBUNAL INTERNATIONAL DU DROIT DE LA MER, VOLUME 9 (2005)

BRILL

ANNUAIRE 1999

Martinus Nijhoff Publishers *Le Tribunal international du droit de la mer est une juridiction internationale qui traite des différends d'ordre maritime. Le Tribunal est ouvert aux Etats, aux organisations internationales et à d'autres entités. L'Annuaire offre aux juristes, aux universitaires, aux étudiants, ainsi qu'au public dans son ensemble, l'accès à des informations concernant la compétence, la procédure et l'organisation du Tribunal, ainsi que la composition de celui-ci au cours de l'année 1999. L'Annuaire a été établi par le Greffe du Tribunal. Le Tribunal a également publié un volume de textes de base contenant des documents qui constitue le fondement du mandat et du fonctionnement du Tribunal, et qui représentent l'essentiel de la documentation relative aux dispositions juridiques et à la procédure qu'applique le Tribunal. L'Annuaire est aussi disponible en anglais (Yearbook).*

ANNUAIRE 2017

TRIBUNAL INTERNATIONAL DU DROIT DE LA MER

ANNUAIRE TRIBUNAL INTERNATIONAL DU DROIT DE LA MER, VOLUME 11 (2007)

Brill - Nijhoff *Le Tribunal international du droit de la mer est un organe judiciaire indépendant, créé par la Convention des Nations Unies sur le droit de la mer, pour connaître des différends auxquels pourraient donner lieu l'interprétation et l'application de la Convention. Le Tribunal est ouvert aux Etats Parties à la Convention. Il est également ouvert à des entités autres que les Etats Parties (Etats et organisations internationales non parties à la Convention et personnes physiques et morales) dans les cas prévus par la Convention ou par d'autres accords conférant compétence au Tribunal. L'Annuaire met à la disposition des juristes, des universitaires, des étudiants, ainsi qu'au public dans son ensemble, l'accès à des informations concernant la compétence, la procédure et l'organisation du Tribunal, ainsi que la composition et les activités de celui-ci au cours de l'année 2007. L'Annuaire est rédigé par le Greffe du Tribunal. Il est également disponible en anglais (Yearbook 2007).*

ANNUAIRE 1998

Martinus Nijhoff Publishers *Le Tribunal international du droit de la mer est une juridiction internationale qui traite des différends d'ordre maritime. Le Tribunal est ouvert aux Etats, aux organisations internationales et à d'autres entités. L'Annuaire offre aux juristes, aux universitaires, aux étudiants, ainsi qu'au public dans son ensemble, l'accès à des informations concernant la compétence, la procédure et l'organisation du Tribunal, ainsi que la composition de celui-ci au cours de l'année 1998. L'Annuaire a été établi par le Greffe du Tribunal. Le Tribunal a également publié un volume de textes de base contenant des documents qui constitue le fondement du mandat et du fonctionnement du Tribunal, et qui représentent l'essentiel de la documentation relative aux dispositions juridiques et à la procédure qu'applique le Tribunal. L'Annuaire est aussi disponible en anglais (Yearbook).*

ANNUAIRE TRIBUNAL INTERNATIONAL DU DROIT DE LA MER, VOLUME 6 (2002)

BRILL

ANNUAIRE TRIBUNAL INTERNATIONAL DU DROIT DE LA MER, VOLUME 10 (2006)

Martinus Nijhoff Publishing *Le Tribunal international du droit de la mer est un organe judiciaire indépendant, créé par la Convention des Nations Unies sur le droit de la mer, pour connaître des différends auxquels pourraient donner lieu l'interprétation et l'application de la Convention. Le Tribunal est ouvert aux Etats Parties à la Convention. Il est également ouvert à des entités autres que les Etats Parties (Etats et organisations internationales non parties à la Convention et personnes physiques et morales) dans les cas prévus par la Convention ou par d'autres accords conférant compétence au Tribunal. L'Annuaire offre aux juristes, aux universitaires, aux étudiants, ainsi qu'au public dans son ensemble, l'accès à des informations concernant la compétence, la procédure et l'organisation du Tribunal, ainsi que la composition et les activités de celui-ci au cours de l'année 2005. L'Annuaire est rédigé par le Greffe du Tribunal. Il est également disponible en anglais (Yearbook 2006).*

ANNUAIRE DE L'INSTITUT DE DROIT INTERNATIONAL

ANNUAIRE TRIBUNAL INTERNATIONAL DU DROIT DE LA MER, VOLUME 4 (2000)

BRILL

YEARBOOK 2020

ANNUAIRE 2020

ANNUAIRE TRIBUNAL INTERNATIONAL DU DROIT DE LA MER

Brill - Nijhoff *The International Tribunal for the Law of the Sea is an independent judicial body established by the United Nations Convention on the Law of the Sea to adjudicate disputes arising out of the interpretation and application of the Convention. The Tribunal is open to States Parties to the Convention. It is also open to entities other than States Parties (States and international organizations non-parties to the Convention and natural or juridical persons) in cases provided for in the Convention or other agreements conferring jurisdiction on the Tribunal. The Yearbook - Annuaire will give lawyers, scholars, students as well as the general public access to information about the jurisdiction, procedure and organization of the Tribunal and also about its composition and activities in 2008. The Yearbook is prepared by the Registry of the Tribunal. Until 2007, it was published in two separate volumes, English (Yearbook) and French (Annuaire). The Yearbook - Annuaire 2008 is the first bilingual volume.* Le Tribunal international du droit de la mer est un organe judiciaire indépendant, créé par la Convention des Nations Unies sur le droit de la mer, pour connaître des différends auxquels pourraient donner lieu l'interprétation et l'application de la Convention. Le Tribunal est ouvert aux Etats Parties à la Convention. Il est également ouvert à des entités autres que les Etats Parties (Etats et organisations internationales non parties à la Convention et personnes physiques et morales) dans les cas prévus par la Convention ou par d'autres accords conférant compétence au Tribunal. Le Yearbook - Annuaire met à la disposition des juristes, des universitaires, des étudiants, ainsi que du public dans son ensemble, les informations essentielles concernant la compétence, la procédure et l'organisation du Tribunal, ainsi que la composition et les activités de celui-ci au cours de l'année 2008. L'Annuaire est rédigé par le Greffe du Tribunal. Jusqu'à l'année 2007, il était publié sous la forme de deux volumes séparés, en anglais (Yearbook) et en français (Annuaire). Le Yearbook - Annuaire 2008 est le premier volume bilingue.

ANNUAIRE TRIBUNAL INTERNATIONAL DU DROIT DE LA MER, VOLUME 7 (2003)

BRILL *L'Annuaire offre aux juristes, aux universitaires, aux étudiants, ainsi qu'au public dans son ensemble, l'accès à des informations concernant la compétence, la procédure et l'organisation du Tribunal, ainsi que la composition et les activités de celui-ci au cours de l'année 2003. L'Annuaire est établi par le Greffe du Tribunal et est aussi disponible en anglais (Yearbook 2003).*

ANNUAIRE TRIBUNAL INTERNATIONAL DU DROIT DE LA MER, VOLUME 1 (1996-1997)

BRILL

ANNUAIRE TRIBUNAL INTERNATIONAL DU DROIT DE LA MER, VOLUME 8 (2004)

BRILL *L'Annuaire offre aux juristes, aux universitaires, aux étudiants, ainsi qu'au public dans son ensemble, l'accès à des informations concernant la compétence, la procédure et l'organisation du Tribunal, ainsi que la composition et les activités de celui-ci au cours de l'année 2004. L'Annuaire est établi par le Greffe du Tribunal et est aussi disponible en anglais (Yearbook 2004).*

INTERNATIONAL TRIBUNAL FOR THE LAW OF THE SEA YEARBOOK

Springer *The International Tribunal for the Law of the Sea is an international court dealing with maritime disputes. The Tribunal is open to States, international organizations and other entities. The Yearbook will give lawyers, scholars, students as well as the general public easy access to information about the jurisdiction, procedure and organization of the Tribunal and also about its composition and activities in 1999. The Yearbook was prepared by the Registry of the Tribunal. The Tribunal has also published a volume of Basic Texts which contains documents that are fundamental to the mandate and operation of the Tribunal and which provides the essential documentation relating to the law and procedure applicable to the Tribunal. The Yearbook is also available in French (Annuaire).*

ANNUAIRE DE L'INSTITUT DE DROIT INTERNATIONAL

"Tableau décennal de l'organisation, du personnel et des travaux de l'Institut du droit international, période 1894-1904, par le baron Descamps, secrétaire général": v. 20, p. [275]-386.

ANNUAIRE 2004

TRIBUNAL INTERNATIONAL DU DROIT DE LA MER

Martinus Nijhoff Publishers *Le Tribunal international du droit de la mer est un organe judiciaire indépendant, créé par la Convention des Nations Unies sur le droit de la mer, pour connaître des différends auxquels pourraient donner lieu l'interprétation et l'application de la Convention. Le Tribunal est ouvert aux Etats Parties à la Convention. Il est également ouvert à des entités autres que les Etats Parties (Etats et organisations internationales non parties à la Convention et personnes physiques et morales) dans les cas prévus par la Convention ou par d'autres accords conférant compétence au Tribunal. L'Annuaire offre aux juristes, aux universitaires, aux étudiants, ainsi qu'au public dans son ensemble, l'accès à des informations concernant la compétence, la procédure et l'organisation du Tribunal, ainsi que la composition et les activités de celui-ci au cours de l'année 2004. L'Annuaire est établi par le Greffe du Tribunal et est aussi disponible en anglais (Yearbook 2004).*

ANNUAIRE DE L'INSTITUT DE DROIT INTERNATIONAL

YEARBOOK OF THE EUROPEAN CONVENTION ON HUMAN RIGHTS / ANNUAIRE DE LA CONVENTION EUROPEENNE DES DROITS DE L'HOMME

THE EUROPEAN COMMISSION AND EUROPEAN COURT OF HUMAN RIGHTS / COMMISSION ET COUR EUROPEENNES DES DROITS DE L'HOMME

Springer *Au courant de l'année 1961 le mécanisme de protection des droits de l'homme institué par la Convention a, pour la première fois, fonctionné dans son intégralité. La Commission, la Cour et le Comité des Ministres ont, en effet, exercé les fonctions que leur assigne la Convention. Les juristes suivent, depuis 1955 déjà, la jurisprudence de la Commission qui apporte une importante contribution au droit international général. L'année 1961 leur fournit une plus ample matière avec le premier arrêt sur le fond jamais rendu dans le domaine des droits de l'homme par un tribunal international. C'est le 1er juillet 1961 que la Cour européenne des Droits de l'Homme a prononcé son arrêt dans l'affaire Lawless, mettant ainsi fin au litige introduit devant la Commission par un particulier contre son propre gouvernement. A cet arrêt vient s'ajouter la décision prise dans l'affaire Nielsen par le Comité des Ministres du Conseil de l'Europe le 25 octobre 1961.*

ANNUAIRE FRANÇAIS DE DROIT INTERNATIONAL

ANNUAIRE DE LA HAYE DE DROIT INTERNATIONAL

Hague Yearbook Of Internationa *This is the twentieth volume of the "Hague Yearbook of International Law," which succeeds the "Yearbook of the Association of Attenders and Alumni of the Hague Academy of International Law." The title "Hague Yearbook of International Law" reflects the close ties which have always existed between the AAA and the City of The Hague with its international law institutions, and indicates the Editor's intention to devote attention to developments taking place in those international law institutions, "viz." the International Court of Justice the Permanent Court of Arbitration, the Iran-United States Claims Tribunal, and the Hague Conference on Private International Law. This volume contains in-depth articles on these developments and summaries of (aspects of) decisions rendered by the International Court of Justice, the International Criminal Court, the International Criminal Tribunal for the former Yugoslavia since 1991, the Iran-United States Claims Tribunal, the Permanent Court of Arbitration and the Hague Peace Conference on Private International Law.*

YEARBOOK INTERNATIONAL TRIBUNAL FOR THE LAW OF THE SEA / ANNUAIRE TRIBUNAL INTERNATIONAL DU DROIT DE LA MER, VOLUME 13 (2009)

Yearbook International Tribuna *"THE BOOKS OF JINCY WILLETT ARE A DELICIOUS SECRET-WITTY, CLEVER, IRONIC, FUNNY. HER NEW NOVEL... POKES FUN AT OUR WORLD OF INSTANT CELEBRITY AND BUZZ."- MINNEAPOLIS STAR TRIBUNE*The endearingly bitter writer Amy Gallup has happily isolated herself from the world, spending the last two decades teaching and reviewing. She's done a lot of thinking... but very little writing. On an unassuming morning, in her slippers, Amy trips in her backyard and goes head-over-heels into the side of a birdbath. The hospital clears her of head injury, so Amy returns home. When a local reporter shows up for a scheduled interview, Amy is not quite herself.The article paints Amy as the zen-goddess of writing, publishing... and life. Her bizarre interview is interpreted as the rambling of a true genius. But all that really happened was: Amy fell down.The next thing she knows, friends and fans are coming out of the woodwork. Suddenly Amy is on radio shows, keynoting a major publishing event, and guiding a local writers retreat. But the strangest thing of all: Amy starts to write.Readers witness Amy confront her past and present and choose to take down the walls she so carefully wrote up around her. Amy Falls Down is surprisingly heartwarming and a witty mirror into today's publishing world as only Jincy Willett could write.

ANNUAIRE, 1996-1997

Martinus Nijhoff Publishers *Le Tribunal international du droit de la mer est une juridiction internationale qui traite des différends d'ordre maritime. Le Tribunal est ouvert aux Etats, aux organisations internationales et autres entités. L'Annuaire offre aux juristes, aux universitaires, aux étudiants, ainsi qu'au public dans son ensemble, l'accès à une riche source d'informations concernant la compétence, la structure, les travaux et les activités du Tribunal. Le présent Annuaire porte sur la période initiale du fonctionnement du Tribunal et sur les travaux préparatoires qui ont précédé la création de celui-ci, le 1er octobre 1996. L'Annuaire a été établi par le Greffe du Tribunal. Le Tribunal a également publié un volume des textes de base qui contient des documents de référence, en ce qui concerne le mandat et le fonctionnement du Tribunal, et qui constituent l'essentiel de la documentation relative aux dispositions juridiques et à la procédure qu'applique le Tribunal.L'Annuaire est aussi disponible en anglais (Yearbook).*

ANNUAIRE SUISSE DE DROIT INTERNATIONAL

ANNUAIRE TRIBUNAL INTERNATIONAL DU DROIT DE LA MER, VOLUME 5 (2001)

Annuaire Tribunal Internationa *The International Tribunal for the Law of the Sea is an independent judicial body established by the United Nations Convention on the Law of the Sea to adjudicate disputes arising out of the interpretation and application of the Convention. The Tribunal is open to States, international organizations and other entities. The Yearbook will give lawyers, scholars, students as well as the general public easy access to information about the jurisdiction, procedure and organization of the Tribunal and also about its composition and activities in 2001. The Yearbook was prepared by the Registry of the Tribunal. The Tribunal has also published a volume of Basic Texts which contains documents that are fundamental to the mandate and operation of the Tribunal and which provides the essential documentation relating to the law and procedure applicable to the Tribunal.The Yearbook is also available in French (Annuaire).*

ANNUAIRE 2000

Martinus Nijhoff Publishers *Le Tribunal international du droit de la mer est une juridiction internationale qui traite des différends d'ordre maritime. Le Tribunal est ouvert aux Etats, aux organisations internationales et à d'autres entités. L'Annuaire offre aux juristes, aux universitaires, aux étudiants, ainsi qu'au public dans son ensemble, l'accès à des informations concernant la compétence, la procédure et l'organisation du Tribunal, ainsi que la composition de celui-ci au cours de l'année 2000. L'Annuaire a été établi par le Greffe du Tribunal. Le Tribunal a également publié un volume de textes de base contenant des documents qui constituent le fondement du mandat et du fonctionnement du Tribunal, et qui représentent l'essentiel de la documentation relative aux règles de fond et de procédure qu'applique le Tribunal.L'Annuaire est aussi disponible en anglais (Yearbook).*